
Panevėžys siekia atgaivinti regbio tradicijas ir stiprinti šios sporto
šakos populiarumą

Panevėžys – miestas, puoselėjęs regbio tradicijas, siekia vėl įtvirtinti šią sporto šaką
vietos sporto bendruomenėje. Atsižvelgiant į sėkmingus jaunimo pasiekimus ir
didėjantį susidomėjimą regbiu, ieškoma galimybių atkurti suaugusiųjų komandą,
užtikrinti tinkamą treniruočių bazę ir skatinti naujų sportininkų pritraukimą.

Šioms temoms aptarti Panevėžio miesto savivaldybėje lankėsi Lietuvos regbio federacijos
prezidentas Edmundas Ščavinskas, regbio treneriai Anatolijus Smirnovas ir Tautrimas
Mažylis. Susitikime diskutuota apie regbio plėtros galimybes, klubo kūrimą ir strateginius
šios sporto šakos tikslus mieste.

„Aukštaitijos sostinėje siekiame atkurti suaugusiųjų regbio komandą, todėl atvykome aptarti
klubo struktūros ir būtinų veiksmų šiai sporto šakai atgaivinti. Panevėžys turi gilias regbio
tradicijas, siekiančias kelis dešimtmečius. Čia užaugo daug talentingų sportininkų, kurie
nori sugrįžti į aikštę, tęsti treniruotes ir prisidėti prie regbio bendruomenės stiprinimo“, –
sakė Lietuvos regbio federacijos prezidentas E. Ščavinskas.

Sporto skyriaus vedėja Živilė Užtupaitė teigė, kad miestas palaiko Lietuvos regbio
federacijos iniciatyvą ir sieks sudaryti sąlygas šios sporto šakos plėtrai. „Džiaugiamės
federacijos įsitraukimu į regbio plėtrą mūsų mieste. Stengsimės užtikrinti, kad ši iniciatyva
būtų sėkminga. Panevėžys turi patirties organizuojant aukšto lygio sporto renginius, todėl
tikimės, kad dar šią vasarą čia vyks regbio varžybos“, – sakė Ž. Užtupaitė.

Šiuo metu Panevėžio sporto centre jaunimo komandą ugdo buvęs Lietuvos rinktinės treneris
Anatolijus Smirnovas, į trenerių gretas ketina prisijungti ir Lietuvos regbio rinktinės narys
panevėžietis Tautrimas Mažylis. Trenerio A. Smirnovo ugdomiems vaikinams šiemet itin
sėkmingai prasidėjo uždarųjų patalpų Lietuvos žiemos paplūdimio čempionatas.
Uostamiestyje vykusiose varžybose panevėžiečiai laimėję visas keturias rungtis iškovojo
pirmąją vietą.  

Regbio istorija Panevėžyje

Panevėžyje regbio tradicijos siekia 1971 metus, kai tuometinėje Tiksliosios mechanikos
gamykloje buvo įkurta „Elektrono“ komanda. Jau 1972 m. ji debiutavo Lietuvos I lygoje ir
tapo čempione, įgydama teisę žaisti aukščiausioje lygoje.

Per kelis dešimtmečius ši komanda iškovojo Lietuvos čempionų titulą, du kartus laimėjo
šalies regbio taurę ir iki 2007 m. dalyvavo aukščiausio lygio varžybose.
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